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Abstract (en)
The nailing or stapling gun (1) is assembled of a housing (11) with a handle (16) and a switch (17) accommodating the nailing or stapling
mechanism (12) and a combustion chamber (38). A container (20) with gas or another suitable fuel is positioned inside the handle (16) and
connected to the combustion chamber (38) with a tube (29) and a valve (26, 28). A sensor (32) integrated in the compartment (15) for the gas
container (20) indicates the presence or absence of same. The power circuit (19) is either closed in order to activate the ignition device (18) or not
closed and an ignition avoided.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Brennkraftbetriebenes Setzgerät mit einem über ein Treibmittel antreibbaren Setzwerk (12), das
eine Zündeinrichtung (18) zur Zündung des Treibmittels beinhaltet, und mit einer Aufnahme (15) für einen das Treibmittel beinhaltenden
Treibmittelbehälter (20). An dem Setzgerät ist ferner eine Detektionseinrichtung (30) zur Detektion der Anwesenheit/Abwesenheit eines
Treibmittelbehälters (20) in der Aufnahme (15) vorhanden. Über diese wird bei detektierter Abwesenheit des Treibmittelbehälters (20) die Zündung
von Treibmittel durch die Zündeinrichtung (18) blockiert und bei detektierter Anwesenheit des Treibmittelbehälters (20) die Zündung von Treibmittel
durch die Zündeinrichtung (18) zugelassen.
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